
Fra: Bjørnar Grøntvedt (bg@grontvedt.no)
Sendt: 22.10.2020 11:48:50
Til: Myrvold Tom
Kopi: Odde Finn Olav; Undertun Ogne; 'Hanne Sørli Wisniewski'; 'aage@sorliarkitekter.no'; Alexander Grøntvedt;
Eide Hans

Emne: Telefon samtale fra Sørlie 
Vedlegg: 
Hei alle
Vi ble her på morgen oppringt fra Åge Sørlie vedr. en telefon kontoret hadde mottatt fra Ørland kommune v/Petra
i går.
I samtalen ble Sørlie oppfordret til å send byggesøknad om vei. Hvor de nå oppfatter som at anken som er sendt
trekkes.
Man stiller seg undrende til denne samtalen i det lys av at det er sendt en anke på feil saksbehandling ved at det
er angitt antall meter (4,5) i administrasjons saksutredning.
Ordfører Tom Myrvold har ovenfor det politiske og administrative miljø i Ørland kommune i mail av 15.10.2020
redegjort for regulerings bestemmelsene hvor veibredde ikke er angitt men hvor han beskriver:
……er at betingelser knyttet til vei ikke er satt ut over å være åpen for fri ferdsel og at det fyller de formålene
bedriften har behov for i sin drift…..
Dette er i trå med gjeldende regulerings bestemmelser, og det vil fra Sørlie, på vegne av selskapet, ikke bli sendt
noen byggesøknad om vei etter avtalt med politisk ledelse i kommunen.
Nok en gang vil vi påpeke at dette kunne vært en ikke sak ved at kommunen i samråd med kystverket på en enkel
måte kunne grensejustert de få meter det her er snakk om fra ‐havneformål til ‐industriformål, da dette ikke er en
ulempe eller til hinder for reguleringsplan ‐havneformål.
Best regard
Bjørnar Grøntvedt
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